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A: Good morning, Sir. Are you here to get some advice about our new Personal Financing Program?
早上好，先生。您是来咨询有关我们的新的个人理财业务的吧?

B: I am indeed. What can you tell me?

的确如此。你能告诉我些什么呢?

A: The account is a compound savings account, which is in RMB and Forex.

这个账户是一种集本币和外币为一体的复合型存款账户。

B: Do I get a card?

我能得到一个银行卡吗?

A: Yes,you can have a MoncyLink card. You can also base the account on time deposits. The choice is yours.

是的，您会得到一张灵通卡。您还可以使您的账户基于定期存款形式。您自己来决定存款形式。

B: How about the interest? I'm not really happy with the interest I'm receiving through my Current Account.

利息的情况如何?对于我的活期存款账户中得到的利息，我不是很满意。

A: The interest on this new account is higher than any of the accounts in our Personal Financing.

这种新账户的利息高于我们开办的个人理财业务的其他各种账户。

B: That sounds better. Also, can I use the one card for several accounts? Say,if I have two or three accounts and want to transfer money from one to the other?

听起来不错。另外，我可以用一张卡来搮作多个账户吗?比如说，如果我有两个或三个账户，并且想把钱从一个账户转到另一个账户，行吗?

A: Yes, you can have multi-accounts on the card, you can also make transfers from the account and securities companies and various other benefits.

行，您可以用一卡多户形式，而且您还能把钱从您的账户以及您的证 券账户转出来，还有其他的一些好处。

B: That's wonderful.

真是太好了。
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